

5D4N

桂林/阳朔

GUILIN/YANGSHUO









精简行程

<mark>第一天</mark> 出发 র 桂林 (析上用餐/午/晚)

- ☑ 榕杉湖景区
 - 九曲桥
 - 古南门
 - 大榕树
 - 日月双塔

ニニ、 桂林

(早/午/晚)

- ☑ 象鼻山景区
 - 水月洞
 - 普贤塔
- ☑ 伏波山景区
 - 公主钟亭
 - 摩崖石刻
- ☑ 南溪山景区

<mark>第三天</mark> 桂林 🖨 (74公里) 阳朔 (早/午/晚)

- ☑ 冠岩(含双程滑道,洞内小火车)
- ☑ 大圩古镇
- ☑ 船游漓江

<mark>第四天</sub> 阳朔 🖨 (68公里) 桂林 (平/午/晚)</mark>

- ☑ 东西巷风情街
- ☑ 逍遥楼
- ☑ 虞山公园
 - 虞帝庙
 - 回音壁

第五天

桂林 才 抵达

(早/机上用餐)

观光景点:

桂林

- ◆ **榕杉湖景区** 位于桂林城中央,是一个水体相连的连心湖。东为杉湖,西名榕湖, 因湖岸生长的榕树,杉树而得名。景区内还有九曲桥、位于榕湖北岸的古南门及大 榕树。
- ◆ **虞山公园** 位于广西桂林市市区北部的北极广场和虞山桥附近,因其内有虞山而得名,又因其在市区北部所以是桂林山水游览的开山地,也是桂林历史的渊源地。
- ◆ 象鼻山 是桂林山水的代表,桂林城的象徵,因整個山形酷似一頭駐足灕江邊臨流飲水的大象而得名,位于桃花江与漓江汇流处,山因酷似一只站在江边伸鼻豪饮江甘泉的巨象而得名,被人们称为桂林山水的象征。象鼻山以神奇著称。其神奇,首先是形神毕似,其次是在鼻腿之间造就一轮临水明月,构成"象山水月"奇景。象鼻山是桂林的城徽山,是桂林旅游的标志山。
- ◆ **冠岩** 世界溶洞之冠,洞内有岩洞小火车, 岩洞观光电梯被誉为吉尼斯景点(含 双程滑道)
- ◆ 南溪山景区 位于桂林城南。南溪山两峰对峙,高突险峻,犹如两扇白色屏风,自古被称为"南溪玉屏",南溪河从山北穿景区潺流过。南溪河上,在原将军桥遗址上建有白龙桥。山北溪边有白龙泉,为桂林名泉之一。景区内桂林古八景之一的"南溪新霁",有称为桂林山水一绝的"南溪崖涛"。
- ◆ 伏波山景区 位于桂林市区东北的漓江边上,因为唐代曾在山上修建汉朝伏波将军马援祠而得名。伏波山一半插入江潭,另一半则枕于陆地。每年春夏,江水暴涨,山麓遏阻急浪狂澜,使江水倒转回旋,有降伏波涛之力。伏波山景致优美,岩洞奇特。

阳朔

- ◆ 大圩古镇 是广西古代"四大圩镇"之一。大圩古镇始建于公元200年。古老的大 圩老街顺着漓江绵延2公里长,不宽的街道上铺着青石板,石板路两边是保存完好的 老房子。
- ◆ **船游漓江** 体验"世界上最美丽的地方"船行江中,宛如迎面打开一幅幅奇妙山水画卷,真正体会到"船在江中走,人在画中游"的绝美漓江仙境。





✓ 4早餐/4午餐/4晚餐

风味餐:

- ★ 江舟一品风味
- ★ 阿甘风味
- ★ 玉玺米粉宴
- ★ 澳门酒家

Xiaoyao Tower

- ★ 啤酒鱼宴
- ★ 高山流水宴
- ★ 烧烤海鲜自助
- ★ 桂林风味

 $\star\star\star\star\star\star^{z_z^z}$

酒店住宿(4晚)

✓ 桂林天龙湾曼悦酒店或同级

x3晚

✓ 阳朔新西街大酒店或同级

x1晚

自费项目: 山水间秀 + 竹筏漂流 (6-8人 一筏) + 鱼鹰抓鱼 + 车游两江四湖 + 赠送桂林夜景 + 正阳步行街 + 印象刘三姐 (如遇停演换成千古情)【人民币 550 /人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





DEPARTURE of GUILIN

- ☑ Rongshanhu Scenic Area
 - Jiu Qu Bridge
 - Ancient South Gate
 - · The Great Banyan Tree
 - · Sun Moon Pagoda

D2 GUILIN

(B/L/D)

- ☑ Elephant Trunk Hill
 - · Water Moon Cave
 - Puxian Tower
- ☑ Fubo Mountain Scenic Area
 - · Princess Bell Pavillion
 - · Cliff Carvings
- ☑ Nanxishan Scenic Area

GUILIN (74km) YANGSHUO

(B/L/D)

- ✓ Crown Rock
 (Include 2-ways Slide, Small Train in the Cave)
- ☑ Daxu Ancient Town
- ☑ Lijiang Cruise Tour

YANGSHUO (68km) GUILIN

(B/L/D)

- ☑ East West Street
- ☑ Xiaoyao Tower
- - Yudi Temple
 - Echo Wall

GUILIN A ARRIVAL (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

GUILIN

- ◆ Rongshanhu Scenic Area Rongshanhu is located on the west side of Yangqiao , connecting Taohua River to the west and Shanhu Lake to the east . It is named because of the ancient banyan trees growing on the rocks of the lake.
- ◆ **Elephant Trunk Hill** Elephant Trunk Hill is the symbol of the city of Guilin. Elephant Trunk Hill is named after its unique shape of a giant elephant stretching its trunk to Li River and boozing.
- ◆ **Crown Cave** the cave has been well preserved, with an underground stream running from Mt.Haiyang, through the cave and the Li River. It extends 12km, but only 3km nearest the river has been explored, and the deepest spot is over 10 meters.
- ◆ Nanxishan Scenic Park The two peaks of Nanxi Mountain face each other, high and steep, like two white screens. It has been called "Nanxi Yuping" since ancient times. In the scenic area, "Nanxi Xinji", one of the eight ancient scenic spots in Guilin, has "Nanxi Yatao", which is known as a unique landscape in Guilin.
- ◆ Fubo Mountain Scenic Area located on the edge of the Lijiang River in the northeast of Guilin City. It was named after the Tang Dynasty built the Ma Yuan Temple of General Fubo of the Han Dynasty on the mountain. Half of Fubo Mountain is inserted into the river pool, and the other half is on land.

YANGSHUO

- ◆ Daxu Ancient Town One of the "Four Great Wei Towns" in ancient Guangxi. Daxu Ancient Town was founded in 200 AD. The ancient Dawei Old Street stretches for 2 kilometers along the Li River. The narrow streets are paved with bluestones, and there are well-preserved old houses on both sides of the stone road.
- Li River Cruise dotted with eye-feasting scenery, the river is always surprising
 with its surrounding lush landscape, fauna and peaks reflecting on the clear green
 and mirror-like water under the blue sky. A real fairyland on earth, the Li River is a
 jewel.



✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Jiangzhou Yipin Flavor
- ★ Rice Noodle Flavor
- ★ Beer Fish Feast
- ★ BBQ Seafood Flavor
- ★ Forrest Gump Flavor
- ★ Macau Restaurant
- ★ Alpine And Flowing Water Feast
- ★ Guilin Flavor



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ Guilin Mandala Hotel or similar class

- x 3 Nights
- ✓ Yangshuo New West Street International Hotel or similar class x 1 Night

Optional Tour: Shanshuijian Show + Bamboo Rafting (6-8 pax in one raft)+ Oaprey Fish Catching

- + Couch Tour Two River And Four Lake + Free Guilin Night Scene + Zhengyang Walking Street
- + Impression Liu San Jie (Change To Eternal Love In Case Of Suspension Acting) [RMB 550 per person]

General Information

· 桂林 GUILIN ·

货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB		信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used	
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天に率为准*		拨号代码 Dial Code	China 中国	: +86 : +86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220 伏特		插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"	
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与 马来西亚 时间标准时无相差		行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。	
气候 Weather	3月-5月 Mar to May	Summer 夏 6月 – 8月 Jun to Aug 26℃ ~ 33℃		Autumn 秋季 9月 – 11月 Sep to Nov 22°C ~ 28°C	Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 8℃~16℃ *Subject to weather of the day* *以当天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A330	В	3737	B78	37
Departure Date: 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:			Flight: 航班行程: Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: Agent Collection Fee: 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:		
	GD Partner:				

